

演唱会简介

《燦神與郭雯雯 活化經典 笑唱人生演唱會》，是一場融合經典金曲、幽默互動與現場魅力的音樂盛宴。

馬來西亞實力派歌手 郭雯雯攜手香港資深藝人 廖偉雄（燦神），以輕鬆風趣的舞台風格，重新演繹一首首耳熟能詳的經典歌曲，在歌聲與笑聲中喚起珍貴回憶。

演唱會更邀請特別嘉賓 文佩玲 及 李樂詩 驚喜助陣，為觀眾帶來豐富多元的演出內容。無論是懷舊經典、溫暖故事，還是歡樂互動，都將匯聚成一場充滿感動與歡樂的難忘夜晚。

本次演唱會由 友建娛樂 主辦，OYOLLO ASIA 協辦，MAH SING GROUP 為主贊助商，Gaharu Tea Valley, 琳瑯閣國石研究院, Drs. Wong & Partners, myRuma為贊助商，F&N 為指定飲料，L&L United Production 為指定音響合作夥伴，EAZIE BEAUTY 為指定化妝。

《燦神與郭雯雯 活化經典 笑唱人生演唱會》將於 2026 年 10 月 4 日（星期日）晚上 7:00，HGH Convention Centre（吉隆坡王岳海）隆重舉行。門票將於 2026 年 8 月 8 日上午 10:00 正式公開在 Ticket2U 發售，誠邀所有喜愛經典金曲的朋友共聚一堂，在歡笑與歌聲中，共度一個難忘的音樂之夜。

票务详情: <https://www.ticket2u.com.my/KwokVVConcert>

Concert Description

"Kwok Voon Voon Classic Live in Malaysia 2026" is a spectacular concert that brings together timeless classics, heartfelt performances, and engaging on-stage entertainment.

Malaysia powerhouse vocalist Kwok Man Man joins forces with Hong Kong veteran entertainer Liu Wai Hung (Chan San) to present an unforgettable evening of beloved classic hits. Blending humour, warmth, and outstanding stage presence, the duo will take audiences on a nostalgic journey filled with music, laughter, and cherished memories.

The concert will also feature special guest appearances by Man Pui Ling and Joyce Lee, adding even more excitement and variety to the evening's performances. From nostalgic melodies and heartwarming stories to lively audience interactions, this promises to be a truly memorable night of music, joy, and inspiration.

The concert is organized by YOU CAN ENTERTAINMENT, co-organized by OYOLLO ASIA, with MAH SING GROUP as the Main Sponsor, Gaharu Tea Valley, Lin Lang Ge National Stone Research Institute, Drs. Wong & Partners, myRuma as Sponsors, and F&N as the Official Beverage Partner, L&L United Production as the Official Sound & Light Partner, Eazie Beauty as Official Makeup.

"Chan San & Kwok Man Man: Reviving the Classics – A Musical Journey Through Life" will take place on Sunday, 4 October 2026, at 7:00 PM at HGH Convention Centre, Kuala Lumpur. Tickets will go on sale via Ticket2U starting 10:00 AM on 08 August 2026. Don't miss this opportunity to relive timeless classics and enjoy an unforgettable evening filled with music, laughter, and lasting memories.

Ticketing Website : <https://www.ticket2u.com.my/KwokVVConcert>